



ناقلات تعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للمساهمين

الدوحة، قطر - 25 فبراير 2025: عقدت اليوم شركة ناقلات اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي برئاسة المهندس عبد العزيز جاسم المفتاح، رئيس مجلس الإدارة. شهد اجتماع الجمعية العامة العادية مناقشة النتائج المالية حيث حققت المجموعة صافي ربح موحد قياسي بلغ 1.64 مليار ريال قطري في عام 2024، وهو ما يعكس نمواً قوياً بنسبة 5.1% مقارنة بعام 2023. كما تم عرض لمحة شاملة عن الأنشطة الرئيسية لعام 2024.

وقد صادقت الجمعية العامة على:

- البيانات المالية للمجموعة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
- كما تمت المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 7 دراهم قطرية لكل سهم عن النصف الثاني من عام 2024. وذلك إضافة إلى الأرباح النقدية المرحلية نصف سنوية التي تم توزيعها مسبقاً بقيمة 7 دراهم قطرية لكل سهم عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2024. وبذلك يكون إجمالي توزيعات الأرباح عن عام 2024 قيمة 14 دراهماً قطرياً لكل سهم. وسيتم توزيع الأرباح حسب توجيهات هيئة قطر للأسواق المالية من خلال شركة إيداع.
- كما شهد الاجتماع المصادقة على جميع بنود جدول الأعمال الأخرى.

وصرح المهندس عبد الله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، قائلاً: "كان عام 2024 شاهداً على استمرار التوسع في الاسطول من خلال العقود المبرمة التي تم التعاقد عليها لدعم الطلب المتزايد لنقل الطاقة النظيفة. ومع اكتمال هذه المشاريع سيصل اسطول ناقلات إلى 114 سفينة مما يعزز ريادتنا في مجال نقل الطاقة وقدرتنا على تلبية احتياجات الطاقة العالمية المتنامية. ويعكس صافي الربح الموحد للمجموعة والذي بلغ 1.64 مليار ريال قطري، محافظة الشركة على التزامها التي قد بدأت في التميز التشغيلي والأداء المرن وتحقيق الاستدامة مما يعد شهادة على التزام ومهنية فريق العمل. ولا شك أن هذا النمو يعزز مكانة ناقلات كشركة عالمية رائدة في نقل الغاز الطبيعي المسال، كما يجسد جهودنا المتواصلة لتحقيق قيمة مضافة لعملائنا ومساهميننا وأصحاب المصلحة."

وقد أصدرت الشركة تقريرها حول الحوكمة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات لعام 2023، الذي يتماشى مع المعايير العالمية، وحصلت على ضمان التدقيق المستقل للسنة الرابعة على التوالي، مما يؤكد على جهودها المستمرة في المساهمة بفعالية في التحول نحو الاعتماد على حلول مستدامة في نقل الطاقة والخدمات البحرية.

وأعرب مجلس إدارة ناقلات عن عميق الشكر والتقدير لسعادة المهندس سعد بن شريدة الكعبي، وزير الدولة لشؤون الطاقة، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة قطر للطاقة، للدعم المتواصل لمبادرات ناقلات، وللقائمين على كافة الإدارات في قطر للطاقة، لتعاونهم مع الإدارة التشغيلية لحوض السفن إرحمة بن جابر الجلاهمة، كما تقدم المجلس بخالص الشكر والتقدير للمستأجر الرئيسي بعقد طويل الأجل لسفن ناقلات، شركة قطر للطاقة للغاز الطبيعي المسال، على دعمها المستمر لأعمال الشركة. وأعرب مجلس الإدارة عن الشكر والعرفان لجميع شركاء ناقلات وللمساهمين ولطاقم الإدارة التنفيذية والموظفين كافة، وبورصة قطر وهيئة قطر للأسواق المالية على جهودهم وتفانيهم ودعمهم الدائم لأعمال الشركة. وفي النهاية، أعرب أعضاء مجلس الإدارة عن أطيب التمنيات لجميع الأطراف المعنية، بما في ذلك أعضاء مجلس الإدارة المنتهية فترة عضويتهم في المجلس على ما قدموه من عمل وجهد كبير ومخلص لشركة ناقلات ورحب مجلس الإدارة بالأعضاء الجدد الذي جرى انتخابهم متمنياً لهم التوفيق.

-انتهى-



Nakilat holds Annual General Meeting for Shareholders

Doha, Qatar - February 25, 2025: Nakilat convened its Annual General Meeting (AGM) today, chaired by Eng. Abdulaziz Jassim Al-Muftah, Chairman of Nakilat's Board of Directors. The AGM presented an opportunity for discussion of the financial results, in which Nakilat achieved a record consolidated earnings results, with a net profit of QAR 1.64 billion for the fiscal year 2024, reflecting an impressive 5.1% growth compared to 2023. The meeting also provided a comprehensive overview of key activities conducted in 2024.

The General Assembly approved:

- The Group's financial statements for the fiscal year ended 31 December 2024.
- Endorsed the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends of 7 Qatari Dirhams per share for the second half of year 2024. This is in addition to the half yearly interim cash dividend of 7 Qatari Dirhams per share in respect of the six-month period ended June 30, 2024. Together the total cash dividend distribution amount is, 14 Qatari Dirhams per share for the year 2024. These dividends will be distributed in line with the directives of the Qatar Financial Market Authority through Edaa.
- All items on the agenda were endorsed during the AGM.

Nakilat Chief Executive Officer Eng. Abdullah Al-Sulaiti highlighted the company's achievements over the past year, stating: "The year 2024 witnessed the continued expansion of the fleet through contracts that were signed to support the growing demand for the transportation of clean energy. With the completion of these projects, Nakilat's fleet will reach 114 vessels, which enhances our leadership in the field of energy transportation and our ability to meet the growing global energy needs. Our consolidated net profit of QAR 1.64 billion reflects our operational excellence and a testament to the dedication and professionalism of our team. This growth not only reinforces Nakilat's position as a global leader in LNG transportation but also underscores our relentless efforts to deliver value to our customers, shareholders and stakeholders."



Nakilat has released its 2023 Environmental, Social, and Governance (ESG) Report, aligning with global international standards, which has received independent assurance for the fourth consecutive year, enhancing its credibility and underscoring Nakilat's sustained efforts to advancing sustainability in energy transportation and maritime services.

The Board of Directors extended their sincere gratitude to H.E. Eng. Saad Sherida Al-Kaabi, Minister of State for Energy Affairs, President and CEO of QatarEnergy, for his steadfast support of Nakilat's initiatives. They also expressed their appreciation to the QatarEnergy managing departments for their contribution and co-operation with the Erhama Bin Jaber Al Jalahma Shipyard operations team; the board gives its sincere thanks and appreciation to QatarEnergy LNG as Nakilat's long-term charterer as well as all Nakilat's valued partners, shareholders, management, employees, Qatar Stock Exchange, Qatar Financial Markets Authority, and other stakeholders for their unwavering support and cooperation. On a final note, the Board of Directors extended their best wishes to all parties, including the board members whose terms have expired, for their sincere work and effort for the company. The board of directors welcomed the new members who were elected, wishing them success.

-Ends-

ناقلات: الجمعية العامة العادية تصادق على جميع بنود جدول الاعمال

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة ناقلات يوم الثلاثاء الموافق 25 فبراير 2025م، بقاعة المختصر، بفندق ريتزكارلتون - الدوحة، وقد تمت مناقشة جميع بنود جدول أعمال الاجتماع، والمصادقة على بنود جدول الاعمال كما يلي:

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

1. تمت المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2024/12/31 والخطط المستقبلية.
2. تمت المصادقة على تقرير مدقق الحسابات، عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31، (بما في ذلك تقريره عن ضوابط الرقابة الداخلية على التقارير المالية (ICOFR)، وتقرير الحوكمة).
3. تمت المصادقة على الميزانية وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31.
4. تم اعتماد تقرير الحوكمة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31.
5. تمت الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية عن النصف الثاني من عام 2024 المنتهي في 2024/12/31 بنسبة (7%) من رأس المال، بما يعادل 7 دراهم قطرية لكل سهم.
6. تم إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن عام 2024، واعتماد المكافأة المقررة لهم.
7. تمت الموافقة على اختيار السادة/ (KPMG) كمراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2025، وتحديد أتعابه.
8. تم انتخاب ثلاثة أعضاء لمجلس إدارة شركة (ناقلات).

Nakilat: The AGM Endorses All Items on its Agenda

The Ordinary General Assembly of Nakilat was held on Tuesday February 25th, 2025, at Al Mukhtasar Ballroom, in the Ritz-Carlton Hotel. The discussion covered all the points on the meeting agenda and endorsed the following items:

Agenda of the Ordinary General Assembly:

1. Ratified the report of the Board of Directors on the Company's activities and financial position during the fiscal year ended 31/12/2024 and future plans.
2. Ratified the External Auditor's Report on the Fiscal Year Ended 31/12/2024, (including his report on Internal Control over Financial Reporting (ICOFR), and Corporate Governance Report).
3. Ratified the Company's balance sheet and profit & loss account for the fiscal year ended 31/12/2024.
4. Ratified the Governance report for the year ended 31/12/2024.
5. Approved the Board of Directors' suggestions regarding distribution of cash dividends for the second half of the year 2024 ended 31/12/2024 amounting (7%) of the capital, which is equivalent to (7 Qatari Dirhams) per share.
6. Approved to release and discharge the Board of Directors members from their responsibilities and approved their remuneration for the year 2024.
7. Approved the appointment of External Auditor (KPMG) for the fiscal year 2025 and determined their fees.
8. Elected three members to Nakilat's Board of Director.